

匡智屯門晨曦學校 (校字 2021-2022/06a)
 半天面授課堂期間興趣課安排事宜(P1-P4)

敬啟者：

本校由 2021 年 10 月 5 日開始至 2022 年 1 月 20 日(上學期時段)，於半天面授上課的下午時段增設興趣課(網課、教學片段)讓學生參加，期望學生能有更多元化及豐富的體驗及學習。

(1) 興趣課的資料如下：

興趣組別	英語兒歌 Fun Fun Fun(A1)	中國鼓(A1)	樂在舞動中	至潮飾物 All-in-One 親子製作
時間	興趣網課 星期二 下午 2:30-3:00	興趣網課 星期三 下午 2:30-3:00	興趣網課 星期四 下午 3:00-3:45	興趣教學片段 星期五
** 請家長留意，星期四的網課時間與星期二及三的不同				
暫停網課日期：13/10 教職員發展日假期、14/10 重陽節假期、 18/11 全港特殊學校專業發展日、17/12 聖誕聯歡會、21/12-1/1 聖誕及新年假期				
所需材料	學校提供： 兒歌歌詞	學校提供： 圖像譜 家長自備： 小膠橈、紙盒	穿著輕便服裝及運動鞋	學校提供： 材料包
會議代碼	會議代碼及登入名稱將會於稍後提供予報名參加的家長及學生			

(2) 興趣教學片段：「至潮飾物 All-in-One」親子製作

1. 逢星期五上午 8:00 上載至 Google Classroom
2. 學校會提供材料包予學生於家中觀看教學片段時使用，請家長抽時間安排與子女一起觀看及試行製作

備註：由學校提供的興趣課材料，將會分階段派發，請家長留意

興趣網課期間，學校將會進行攝錄/截圖，供日後校內活動回顧之用。家長如有查詢，可致電 2455 1615 與王耀榮老師聯絡。

此致

貴家長 / 監護人

匡智屯門晨曦學校校長

 (林莉玲)謹啟

2021 年 9 月 17 日

半天面授課堂期間興趣課安排事宜(P1-P4)

敬覆者：

本人已知悉上學期時段(2021年10月5日至2022年1月20日)興趣課的安排。

(請家長於下方空格「✓」出意願)

 敝子弟將參與以下興趣課：

興趣組別	英語兒歌 Fun Fun Fun(A1)	中國鼓(A1)	樂在舞動中	至潮飾物 All-in-One 親子製作
時間	興趣網課 星期二 下午 2:30-3:00	興趣網課 星期三 下午 2:30-3:00	興趣網課 星期四 下午 3:00-3:45	興趣教學片段 星期五
** 請家長留意，星期四的網課時間與星期二及三的不同				
參加* (請✓)				

 敝子弟不參與任何興趣課

此覆

匡智屯門晨曦學校校長

班學生

家長/監護人簽署：

請於 9 月 22 日或前交回回條

2021 年 月 日

Interest Classes for Half-day Basis Face-to-face Class (P1-P4)

Dear Parents/Guardians,

The school will provide interest classes (online classes, teaching clips) starting from October 5, 2021 to January 20, 2022 (1st term) for our students in the afternoon, in the hope that students will have diversify and rich learning experiences.

(1) Details of interest classes as below:

Interest classes	Music Fun Fun Fun (A1)	Chinese drum (A1)	Dancing	Accessories DIY All-in One
Time:	Interest classes online learning Tue 2:30pm - 3:00pm	Interest classes online learning Wed 2:30pm - 3:00pm	Interest classes online learning Thur 3:00pm - 3:45pm	Parent-child home learning teaching clips Fri
No Interest Classes: 13/10 Teachers' Development Day, 14/10 Chung Yeung Festival Public Holiday, 18/11 Special Schools Professional Development Day, 17/12 Christmas Party, 21/12 – 1/1 Christmas and New Year Holiday				
** Please note the schedule on Thursdays is different from Tue and Wed				
Material Required:	Provided by the school: Lyrics	Provided by the school: Notation Parents prepare: stool, paper box	Wear casual clothes and trainers	Provided by the school: Material Bag
Access Code:	Access code and login name will be distributed to enrolled students.			

(2) Teaching Clips: Accessories DIY All-in One Classes

1. Will be uploaded to Google Classroom at 8:00am on Fridays
2. Material bags will be distributed for parent-child home learning.

Remark: Material bags provided by the school will be distributed in phases.

Screenshot capture and video recording may be made by the school during interest classes for review purpose. Should you have any enquiries, please contact our teacher Mr. Wong at 2455 1615.

Yours faithfully,



Lam Lee Ling
Principal

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Sch 2021-2022/06a

Sep 17, 2021

Interest Classes for Half-day Basis Face-to-face Class (P1-P4)

Dear Principal,

I have acknowledged the details of interest class during Oct 5, 2021 to Jan 20, 2022 and I (Please put a “✓” in the appropriate box.)

enroll below interest class for my child

Interest classes	Music Fun Fun Fun (A1)	Chinese drum (A1)	Dancing	Accessories DIY All-in One
Time:	Interest classes online learning Tue 2:30pm - 3:00pm	Interest classes online learning Wed 2:30pm - 3:00pm	Interest classes online learning Thur 3:00pm - 3:45pm	Parent-child home learning teaching clips Fri
	** Please note the schedule on Thursdays is different from Tue and Wed			
Enroll* with ✓				

Please mark “✓” to show enrollment.

do not enroll interest class for my child

Yours faithfully,

(Class: _____) Student: _____

Parents/Guardian’s Signature: _____

Date: _____ / _____ / 2021

Please return the signed slip on or before Sep 22.